

《单词百科:hemi-是什么意思?hemi-怎么发音?hemi-的解释和用法》

英语单词hemi-是什么意思?hemi-怎么读?hemi-怎么发音?简答网为您整理了hemi-的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hemi-怎么读

hemi-的读音:[hem]

hemi-的意思

1、pref.表示“半”之义;

hemi-的双语例句

1、Pectinase, cellulase and hemi-cellulose enzyme can be obtained from a number of micro-organisms, the hydrolysis mechanism.

果胶酶、纤维素酶和半纤维素酶可以从一些微生物中获得,其水解机制不同.

2、 The most common cylinder head types are the hemi, wedge, and semi-hemi.

最常见的气缸盖类型是半球形, 楔形和准半球形.

3、 Methods From Sep. 2003 to Apr .2006,5 patients underwent laparoscopic and colonoscopic left hemi-colectomy.

方法2003年9月~2006年4月应用腹腔镜结肠镜双镜联合技术施行左半结肠切除术5例.

4、 Different methods for determination of cellulose, hemi-cellulose and lignin in rice hull were introduced.

阐述了几种不同的测定稻壳中纤维素、 半纤维素和木质素含量的方法.

5、 A sophisticated sculptor , Hemi, and 4 other people are invited to a gallery of dolls.

五位年轻男女应邀到一所美术馆参予制作人形玩偶的项目.

6、 The results of a Hemi Light for the 9 sphere set up are shown Hemi Light example.

九球构建的半光的效果请参见半光示例.

7、 Please note: This is Hemi-Sync Version, if you are looking for Original Version, please Click Here.

请注意: 此为双脑同步版本, 若要购买普通版, 请按此连结.

8、 In this article , the author explained that hemi-water gas contain some saponification material.

说明了半水煤气中含有皂化物质,将对脱硫工艺产生影响.

9、 Lignin and small amounts of un-hydrolyzed cellulose and hemi-cellulose are the residues of sawdust hydrolysis.

摘要生物质水解残渣中主要含有木质素和少量未水解完全的纤维素和半纤维素.

以上是简答网为您整理的hemi-怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于hemi-

的用法、hemi-的释义、hemi-的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/hemi->